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ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 1/23 

Místo konání: Městské kulturní středisko, Na Oboře 610, 252 10, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 25. 1. 2023 od 18:00 hodin 

 

Přítomni: Markéta Polívková (předseda, člen výboru, obec Klínec), Daniela Páterová (člen výboru, 

město Mníšek p. B.), Helena Kučerová (člen výboru, obec Hvozdnice), Pavel Přecechtěl (člen výboru, 

obec Zahořany), Martina Pochmanová (člen výboru), Jitka Barlová (člen výboru), Martina Jocovová 

(člen výboru, Magdaléna, o. p. s.), Jitka Pekárková (člen výboru, Racing Cars Performance). Host Daniel 

Březina. 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: Radka Čuříková (MAS Hřebeny, z. s.) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila jednání v 18:00 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 8 členů Výboru, 4 přítomní členové zastupují veřejný sektor a 4 soukromý 

sektor. Pro dodržení podmínky max. 49 % hlasovacích práv veřejného sektoru předsedkyně oznámila, 

že se nezúčastní hlasování. Za veřejný sektor budou hlasovat 3 členové Výboru a za soukromý sektor 4 

členové. Výbor je usnášení schopný. 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit ověřovatele zápisu Markétu Polívkovou a Pavla Přecechtěla, zapisovatelku 

Radku Čuříkovou. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V1/23/1:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele zápisu Markétu Polívkovou a Pavla Přecechtěla, 

zapisovatelkou Radku Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                  7                 Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V1/23/1 bylo schváleno. 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem dle pozvánky na schůzi Výboru MAS Hřebeny, z. s.  č. 

1/23. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V1/23/2:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program V1/23: 

1. Zahájení 

2. Informace k podpoře obcí a měst v budování vysokorychlostního internetu – Roman Haken 

(koordinátor BCO pro Středočeský kraj, Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR) 

3. Prohlídka prostor MAS 

4. Podání členské přihlášky 

5. Informace z KS MAS 
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6. IROP 

7. OPZ+ 

8. OPTP 

9. NZÚL 

10. OP TAK 

11. Ostatní 

12. Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:             7            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V1/23/2 bylo schváleno. 

  

2. Informace k podpoře obcí a měst v budování vysokorychlostního internetu – Roman Haken 

(koordinátor BCO pro Středočeský kraj, Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR) 

Pan Roman Haken informoval přítomné o podpoře obcí a měst v budování vysokorychlostního 

internetu. Další jednání proběhnou individuálně s jednotlivými starosty obcí. 

  

3. Prohlídka prostor MAS 

S městem Mníšek pod Brdy byla podepsána smlouva o nájmu kanceláře v 1. patře a místnosti v přízemí 

v budově MKS. Kancelář byla otevřena v lednu 2023, konzultační hodiny jsou zveřejněny na webu, 

smlouva je na 3 roky a vybavení bylo částečně zapůjčeno od pronajímatele. 

 

4. Schválení přijetí nového člena spolku 
Předsedající informovala přítomné o doručené členské přihlášce: 
Dan Březina, fyzická osoba, zájmová skupina 3 (environmentální oblast). 
Výbor posoudil splnění podmínek k členství – prokazatelné působení žadatele na území MAS. 
Před hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V1/23/3:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje přijetí nového člena dle přihlášky. 

Výsledek hlasování:        Pro:             7            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V1/23/3 bylo schváleno. 

 

5. Informace k KS MAS 

Informace z Krajského setkání MAS Středočeského kraje ve Voticích dne 6. 1. 2023 – výzvy OP TAK a 

IROP se zpožďují, diskuze k Programovému rámci, spuštěn dotační program Nová zelená úsporám 

Light - podrobněji viz dále. 

 

6. IROP 

V současné chvíli je otevřená pouze výzva č. 49 Sociální služby. Ostatní výzvy (doprava, vzdělávání, 

hasiči, veřejná prostranství, kultura, cestovní ruch) jsou stále ve stavu „plánováno“. Vzhledem k tomu, 

že nejsou vydaná specifická pravidla jednotlivých výzev, tak zatím nepodáváme Programový rámec a 

čekáme na další podklady k jeho tvorbě (např. přípravu finančního plánu). V tuto chvíli máme 

kompletní aktualizovaný zásobník projektů – dle údajů je největší zájem o opatření doprava a 

vzdělávání. 

 

7. OPZ+ 

Žádost o podporu v rámci programu OPZ+ byla schválena. Současně se schválením jsme obdrželi 

hodnocení, z kterého vyplývá nutnost drobných náprav. Pokyny k těmto nápravám zatím obdrženy 
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nebyly a nyní tak čekáme na podklady k opravě ze strany poskytovatele (urgenci zajistí Martina 

Jocovová). 

 

8. OPTP 

Dne 9. 12. 2022 byla v rámci projektu podána žádost o platbu, která byla schválena, ale z důvodu 

technických problému na straně MMR dosud nebyla proplacena. Technické problémy byly odstraněny 

v průběhu ledna 2023 a dle informací projektové manažerky by mělo k proplacení dojít, jakmile to bude 

možné a žádost zprocesují příslušné odbory. 

 

9. NZÚL 

O program Nová zelená úsporám Light je ze strany místních seniorů velký zájem. Vedoucí kanceláře 

Radka Čuříková pomáhá žadatelům se zpracováním žádostí o dotaci, poskytuje konzultace, vyřizuje 

dotazy, vydává posudky a vede evidenci již podaných žádostí. Dotazů od žadatelů je v tuto chvíli více 

než 20, finálně podané jsou 3, ostatní jsou v různé fázi přípravy. Prosba směrem ke starostům o 

propagaci programu – vyvěšení letáku na oficiální webové stránky, sociální sítě, vydání zprávy do 

zpravodajů, na nástěnky/úřední desku apod. 

 

10. OP TAK 

V současné chvíli se domlouvají detaily programu na úrovni poskytovatelů MPO a MMR, následně bude 

vyhlášena otevřená průběžná výzva - zatím nejsou známa ani specifická pravidla ani kritéria hodnocení, 

je znám pouze harmonogram výzev 2023. Vzhledem k nízké alokaci pro MAS předpokládáme realizaci 

velmi malého počtu projektů. V žádostech bude důraz kladen na inovaci a zapojení do výrobního 

procesu společnosti. K programu OP TAK proběhlo v lednu 2023 setkání mezi zástupci Středočeského 

inovačního centra, Agenturou po podnikání a inovace a MAS k již známým záměrům ze strany žadatelů 

(MAS Hřebeny zatím žádný ucelený záměr nemá). 

 

11. Ostatní 

Proběhlo jmenování Radky Čuříkové vedoucím kanceláře. 

 

12. Závěr 

Na závěr předsedkyně poděkovala přítomným za účast a v 20:10 hod schůzi ukončila. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 31. 1. 2023. 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                                …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1.  Markéta Polívková                                          …………………………………………………….. 

 

                        2.   Pavel Přecechtěl                                             …………………………………………………….. 

  

Předsedkyně:  Markéta Polívková                                             …………………………………………………….. 


